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RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

 

OR.0002.48.2022.II 

        

Protokół Nr XLVIII/2022 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 29 listopada 2022 roku 

 

 

XLVIII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w sali konferencyjnej 202 

 

Ad. I.     

Otwarcie sesji 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył XLVIII sesję 

Rady Powiatu Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim 

Powitał skarbnik powiatu Jadwigę Janicką. 

Powitał sekretarz powiatu Iwonę Wójcik. 

Powitał Kierowników jednostek organizacyjnych.  

 

Obsługę prawną zapewniła radca prawny pani Beata Sadowska. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Andrzej Wojtaszek wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w obradach uczestniczyło 18 radnych, na stan ustawowy rady 21 radnych. 

Stwierdził, że obrady były prawomocne. 

(lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

 

Do protokołowania wyznaczył radną Aldonę Szostakiewicz. 

      

Ad. III 

Przyjęcie protokołu XLVII sesji. 

Protokół z XLVII sesji był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego    

oraz na stronie BIP Starostwa Powiatowego, Uwag nie było. Stwierdził, że protokół XLVII sesji rady, 

został przyjęty.    

 

Przypomniał, że porządek obrad przekazał wcześniej do zapoznania (zał. nr 2 do protokołu) 
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Nadmienił, że po ostatnim posiedzeniu Zarządu Powiatu wpłynął wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad trzech projektów uchwał: 

- w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowalne przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub znajdujących się na obszarze Powiatu 

Słupskiego; 

- w sprawie wyrażenia woli przyjęcia od Gminy Miasto Ustka zadania publicznego polegającego na 

zarządzaniu ulicą Koszarową stanowiącą drogę gminną nr 100051G; 

- w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Główczyce na realizacje zadania  pn. ,,Budowa 

chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1181G wraz z umocowaniem pobocza płytami żelbetonowymi  

(Gmina Główczyce)”. 

 

Poprosił Starostę o wyjaśnienie konieczności wprowadzenia projektów uchwał do porządku obrad. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- poprosił o zmianę w porządku obrad i wprowadzenie do porządku 

trzech projektów uchwał Rady. Dodał, że uchwały te były omówione przed sesją na posiedzeniu 

Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zostały przez radnych zaopiniowane 

pozytywnie. W projekcie uchwały: w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych 

lub znajdujących się na obszarze Powiatu Słupskiego Zarząd Powiatu rekomenduje przyznanie 

dotacji na takie prace w kościele parafialnym w miejscowości Cecenowo. Nadmienił, że kościół jest 

wpisany do rejestru zabytków, w związku z czym może ubiegać się o taką dotację. Przypomniał 

również, że obowiązuje uchwała Rady Powiatu Słupskiego z 2008 roku w sprawie zasad udzielania 

takich dotacji na zabytki. Druga uchwała: w sprawie wyrażenia woli przyjęcia od Gminy Miasto 

Ustka zadania publicznego polegającego na zarządzaniu ulicą Koszarową stanowiącą drogę gminną 

nr 100051G ma dotyczyć realizacji inwestycji obejmującej rozbudowę dwóch ulic: ulicy 

Bosmańskiej i ul. Koszarowej od drogi wojewódzkiej. Istnieje możliwość pozyskania środków 

zewnętrznych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości 100 % całej inwestycji. 

Ze względu na złożoność i stopień skomplikowania planowanej inwestycji Miasto Ustka zgłaszało 

możliwość  wykonania zadania  przez Powiat Słupski. W związku z powyższym istnieje potrzeba 

przyjęcia przez Powiat zadania z zakresu zarządzania drogą publiczną tj. ul. Koszarową w Ustce,                     

w zakresie umożliwiającym realizacje inwestycji polegającej na jej rozbudowie. Przekazanie nastąpi 

na podstawie zapisu ustawy o drogach publicznych, tj. w drodze porozumienia zawartego pomiędzy 

zarządcami dróg. Porozumienie to będzie realizowane przy zastrzeżeniu, że pozyskane zostanie 

dofinansowanie zewnętrzne. Trzecia uchwała dotyczy przyjęcia pomocy finansowej od Gminy 

Główczyce na realizacje zadania pn. ,,Budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1181G wraz                   

z umocowaniem pobocza płytami żelbetonowymi  (Gmina Główczyce)”. Powiedział, że w chwili 

obecnej realizowana  jest inwestycja w miejscowości Gorzyno z dofinansowaniem z Rządowego 

Funduszu Dróg. Gmina zawnioskowała o dofinansowanie na prace związane z tą inwestycją. Jest 

bowiem możliwość aby te prace wykonać, w związku z tym jest potrzeba przyjęcia tej uchwały 
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Pan Andrzej Wojtaszek wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku obrad, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18     przeciw -  0   wstrzymało się - 0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowalne przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub znajdujących 

się na obszarze Powiatu Słupskiego, został wprowadzony do porządku obrad  w pkt 6 jako ppkt 1;  

Stwierdził, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przyjęcia od Gminy Miasto Ustka zadania 

publicznego polegającego na zarządzaniu ulicą Koszarową stanowiącą drogę gminną nr 100051G, 

został wprowadzony do porządku obrad  w pkt 6 jako ppkt 7 

Stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Główczyce na 

realizacje zadania  pn. ,,Budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1181G wraz z umocowaniem 

pobocza płytami żelbetonowymi (Gmina Główczyce)”, został wprowadzony do porządku obrad                         

w pkt 6 jako ppkt 8. 

 

Zapytał, czy są inne propozycje. Innych propozycji nie było.  

przystąpił do realizacji programu sesji. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu XLVII sesji. 

4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz  

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego.  

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w powiecie słupskim w roku szkolnym 

2021/2022. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowalne 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub znajdujących się na 

obszarze Powiatu Słupskiego; 

2) w sprawie przyjęcia Programu współpracy powiatu słupskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego  i o wolontariacie na 2023 rok; 

3) w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania wyróżnień i nagród Starosty Słupskiego za 

wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie 

sportowym oraz osiągnięcia w działalności sportowej; 

4) w sprawie okresowych stypendiów sportowych; 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XL/391/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 marca 2022 

roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

6) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania  z tych przystanków; 
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7) w sprawie wyrażenia woli przyjęcia od Gminy Miasto Ustka zadania publicznego 

polegającego na zarządzaniu ulicą Koszarową stanowiącą drogę gminną nr 100051G; 

8) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Główczyce na realizacje zadania  pn. 

,,Budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1181G wraz z umocowaniem pobocza 

płytami żelbetonowymi  (Gmina Główczyce)”; 

9) w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIV/340/2021 z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie 

pomocy finansowej od Gminy Dębnica Kaszubska na realizację zadania pn.: Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1176G na odcinku Podwilczyn- granica Powiatu (gmina Dębnica 

Kaszubska)”; 

10) w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/450/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25 

października 2022 roku w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- 

Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Dretyń środków na 

finansowanie zadania pn.: ,,Modernizacja drogi powiatowej nr 1162G na odcinku 

Węgorzyno- Darnowo (Gmina Kępice)”; 

11) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/402/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 kwietnia 

2022 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej Miasta Słupsk na realizację zadania pn.: 

,,Opracowanie Strategii Zintegrowanych inwestycji Terytorialnych w ramach Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Słupsk- Ustka”;  

12) w sprawie Statutu Powiatu Słupskiego; 

13) w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 

pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom                                

w transakcjach handlowych; 

14)  w sprawie wyrażenia zgody na ujawnianie należności pieniężnych jednostki samorządu 

terytorialnego w Rejestrze Należności Publicznoprawnych;  

15) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok; 

16) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego;  

17) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Słupskiego na 2023 rok; 

18) w sprawie planu pracy Komisji Polityki Społecznej  Rady Powiatu Słupskiego na 2023 rok; 

19)  w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego Rady 

Powiatu Słupskiego na 2023 rok; 

20) w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu Rady Powiatu 

Słupskiego na 2023 rok; 

21) w sprawie planu pracy Rady Powiatu Słupskiego na 2023 rok. 

7. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2021 rok. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Zakończenie sesji.  

  

Ad. IV 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego  
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Pan Andrzej Wojtaszek wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – powiedział, że radni 

dostali sprawozdanie wcześniej do zapoznania. Otworzył dyskusję nad Sprawozdaniem. Zapytał, kto 

z Państwa radnych chciałby zabrać głos. Pytań nie było. 

 

Ad. V 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w powiecie słupskim w roku szkolnym 

2021/2022 

 

Pan Andrzej Wojtaszek wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował, że 

Komisja Polityki Społecznej na swym posiedzeniu w obecności dyrektor Centrum Usług Wspólnych  

dyskutowała o stanie realizacji zadań oświatowych w powiecie słupskim w roku 2021/ 2022. 

Informację otrzymali również radni nie będący członkami komisji polityki społecznej. Zapytał, czy 

ktoś z radnych ma pytania.  

(Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu) 

 

Ad. VI 

Podjęcie uchwał: 

 

Nadmienił, że projekt uchwały w ppkt 1 omawiany był na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów 

oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowany pozytywnie. 

 

ppkt 1) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty  

               budowalne przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub 

              znajdujących się na obszarze Powiatu Słupskiego 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/458/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty  budowalne przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub znajdujących się na obszarze Powiatu 

Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

Nadmienił, że projekty uchwał od ppkt 2 do ppkt 5 były omawiane na posiedzeniu Komisji Polityki 

Społecznej i zaopiniowane pozytywnie.  

 

ppkt 2) w sprawie przyjęcia Programu współpracy powiatu słupskiego z organizacjami  

              pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności  
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              pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/459/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie przyjęcia Programu współpracy powiatu słupskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                                   

i o wolontariacie na 2023 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

 

ppkt 3) w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania wyróżnień i nagród Starosty Słupskiego  

             za wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie  

             sportowym oraz osiągnięcia w działalności sportowej 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/460/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania wyróżnień i nagród Starosty Słupskiego za wysokie 

wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym oraz 

osiągnięcia w działalności sportowej, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie okresowych stypendiów sportowych 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0 
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Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/461/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie okresowych stypendiów sportowych, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

 

ppkt 5) w sprawie zmiany uchwały Nr XL/391/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 marca 

              2022 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego  

              Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18     przeciw -  0    wstrzymał się -  0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/462/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie zmiany uchwały Nr XL/391/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 marca 2022 rok                            

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

 

Nadmienił, że projekt uchwały w ppkt 6 omawiany była na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, 

Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego, a także Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu 

Słupskiego i zaopiniowany pozytywnie. 

   

ppkt 6) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub  

            zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych  

            przystanków 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18      przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/463/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania  z tych przystanków, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu) 
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Nadmienił, że projekty  uchwał w ppkt 7 i 8 omawiane były na posiedzeniu Komisji Budżetu i 

Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 7) w sprawie wyrażenia woli przyjęcia od Gminy Miasto Ustka zadania publicznego  

               polegającego na zarządzaniu ulicą Koszarową stanowiącą drogę gminną nr 100051G 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania. Głosu udzielił radnemu Konradowi Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki- zapytał, czy wprowadzając tą uchwałę powiat posiada komplet uchwał                      

i dokumentów, aby podpisać trójstronne porozumienie w celu realizacji tej inwestycji oraz kiedy 

można się spodziewać, że ta inwestycja nabierze tępa.  

 

Pan Andrzej Wojtaszek wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił 

wicestaroście Rafałowi Kononowi..  

 

Pan Rafał Konon wicestarosta- powiedział, że posiadają wszelkie dokumenty aby podpisać 

stosowne porozumienia.  

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18      przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/464/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie wyrażenia woli przyjęcia od Gminy Miasto Ustka zadania publicznego polegającego na 

zarządzaniu ulicą Koszarową stanowiącą drogę gminną nr 100051G, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

 

ppkt 8) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Główczyce na realizacje zadania  pn.  

            ,,Budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1181G wraz z umocowaniem pobocza 

             płytami żelbetonowymi  (Gmina Główczyce)” 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 19 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18      przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0 
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Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/465/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Główczyce na realizacje zadania  pn. ,,Budowa 

chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1181G wraz z umocowaniem pobocza płytami żelbetonowymi  

(Gmina Główczyce)”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 20 do protokołu) 

 

Nadmienił, że projekty uchwał od ppkt 9 do ppkt 11 omawiane były na posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego, a także na Komisji Budżetu i Finansów oraz 

Rozwoju Powiatu i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 9) w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIV/340/2021 z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie  

             pomocy finansowej od Gminy Dębnica Kaszubska na realizację zadania pn.: 

             Przebudowa drogi powiatowej nr 1176G na odcinku Podwilczyn- granica Powiatu 

            (gmina Dębnica Kaszubska)” 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 21 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/466/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIV/340/2021 z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie pomocy 

finansowej od Gminy Dębnica Kaszubska na realizację zadania pn.: Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1176G na odcinku Podwilczyn- granica Powiatu (gmina Dębnica Kaszubska)”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 22 do protokołu) 

 

ppkt 10) w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/450/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25  

             października 2022 roku w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa-  

             Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Dretyń środków 

             na finansowanie zadania pn.: ,,Modernizacja drogi powiatowej nr 1162G na odcinku  

             Węgorzyno- Darnowo (Gmina Kępice)” 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 23 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0  
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Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/467/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/450/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25 października 

2022 roku w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Dretyń środków na finansowanie zadania pn.: 

,,Modernizacja drogi powiatowej nr 1162G na odcinku Węgorzyno- Darnowo (Gmina Kępice)”, 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 24 do protokołu) 

 

ppkt 11) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/402/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 

                kwietnia 2022 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej Miasta Słupsk na realizację 

               zadania pn.: ,,Opracowanie Strategii Zintegrowanych inwestycji Terytorialnych    

                w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk- Ustka” 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 25 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw -  0   wstrzymał się -  0     brak głosu- 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/468/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie zmiany uchwały nr XLI/402/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 kwietnia 2022 roku 

w sprawie udzielenia dotacji celowej Miasta Słupsk na realizację zadania pn.: ,,Opracowanie Strategii 

Zintegrowanych inwestycji Terytorialnych w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk- 

Ustka”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 26 do protokołu) 

 

Nadmienił, że projekty uchwał od ppkt 12 do ppkt 16 omawiane były na wszystkich posiedzeniach 

komisji merytorycznych i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 12) w sprawie Statutu Powiatu Słupskiego 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 27 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw -  0   wstrzymał się -0     brak głosu- 0 

Stwierdziła, że uchwała Nr XLVIII/469/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                         

w sprawie Statutu Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 28 do protokołu) 
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 ppkt 13) w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której mowa w art. 10 

                ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym  

                opóźnieniom w transakcjach handlowych 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 29 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw -  0   wstrzymał się -0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/470/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                

w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 

ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach 

handlowych, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr  30 do protokołu) 

 

ppkt 14) w sprawie wyrażenia zgody na ujawnianie należności pieniężnych jednostki  

               samorządu terytorialnego w Rejestrze Należności Publicznoprawnych 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają 

pytania.  Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 31 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18  przeciw -  0   wstrzymał się -0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/471/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.               

w sprawie wyrażenia zgody na ujawnianie należności pieniężnych jednostki samorządu 

terytorialnego w Rejestrze Należności Publicznoprawnych, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 32 do protokołu) 

 

ppkt 15) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - powiedział, że 

wpłynęły dwie autopoprawki. Głosu udzielił pani Jadwidze Janickiej Skarbnik Powiatu.  

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu Słupskiego- powiedziała, Zarząd Powiatu zwrócił się                   

z prośbą o przyjęcie autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok. Pierwsza z nich jest z 24 listopada br. i dotyczy: 
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- zwiększenia dochodów bieżących w rozdziale Rehabilitacja zawodowa i społeczna osób 

niepełnosprawnych o kwotę 21 820,00 zł planowanych do uzyskania z tytułu dotacji celowej na 

podstawie zawartego porozumienia z miastem Słupsk dotyczącym rehabilitacji mieszkańców miasta 

w Warsztatach Terapii Zajęciowej w Sycewicach;  

- zmniejszenia dochodów bieżących w rozdziale Internaty i bursy szkolne z tytułu odpłatności 

rodziców i instytucji, pokrywających zakwaterowanie i częściowo lub w pełnej wysokości 

wyżywienie wychowanków mieszkających w bursie, tzn. „wsad do kotła”;  

-  zmiany treści w § 3 pkt 1, tj. skreśla się zapis „w oświacie”. Po wprowadzeniu powyższej zmiany 

§ 3 pkt 1 otrzymuje brzmienie: „rezerwy celowej na realizację zadań własnych z zakresu oświaty                     

i edukacji w kwocie 10 998,00 zł z przeznaczeniem na realizację wydatków bieżących”.  

Autopoprawka z dnia 29 listopada br.  dotyczy:  

1) zwiększenia dochodów bieżących o kwotę 70 509,00 zł w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie 

w Słupsku, w tym:  

a) w rozdziale  Różne rozliczenia finansowe o kwotę 4 000,00 zł z tytułu odsetek od środków na 

rachunku bankowym,  

b) w rozdziale  Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o kwotę 14 519,00 zł                   

z tytułu odpisu środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na koszty 

obsługi w wysokości 2,5% realizowanych zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych,  

c) w rozdziale Rodziny zastępcze o kwotę 51 990,00 zł, z tego:  

− o kwotę 16,00 zł z tytułu wpływów z kosztów upomnień,  

− o kwotę 3 264,00 zł z tytułu opłat od rodziców biologicznych za pobyt dzieci w rodzinnej pieczy 

zastępczej,  

− o kwotę 730,00 zł z tytułu odsetek od nieterminowych wpłat opłat od rodziców biologicznych za 

pobyt dzieci w rodzinnej pieczy zastępczej,  

− o kwotę 47 980,00 zł z tytułu przewidywanych wpływów ze współfinansowania przez gminy 

pobytu dzieci w rodzinnej pieczy zastępczej na terenie powiatu słupskiego.  

Środki z powyższej zmiany przeznacza się na zwiększenie wydatków  bieżących o kwotę 70 509,00 

zł, w tym:  

a) w rozdziale Zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie o kwotę 2 000,00 zł                          

z przeznaczeniem na zakup nagród konkursowych dla laureatów konkursu plastycznego o tematyce 

związanej z przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie, skierowanego do uczniów szkół z terenu 

powiatu słupskiego,  

b) w rozdziale  Powiatowe centra pomocy rodzinie o kwotę 23 591,00 zł, z tego:  

− o kwotę 3 591,00 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia bezosobowe wraz z pochodnymi na 

realizację umowy zlecenie, której przedmiotem będzie usługa wymiany lamp w siedzibie Centrum 

na energooszczędne,  

− w kwocie 20 000,00 zł z przeznaczeniem na zakup lamp energooszczędnych LED i świetlówek 

LED do siedziby Centrum, zasilaczy UPS, zlewu do łazienki, materiałów do utworzenia sali spotkań 

rodziców biologicznych z dziećmi (wykładzina, drzwi z ościeżnicą, farby) oraz drobnego 

wyposażenia,  

c) w rozdziale Rodziny zastępcze o kwotę 44 918,00 zł, z tego:  

− o kwotę 36 202,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów pobytu dzieci pochodzących z powiatu 

słupskiego w rodzinnej pieczy zastępczej w innych powiatach,  
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− o kwotę 6 500,00 zł z przeznaczeniem na zakup testów psychologicznych oraz pomocy 

psychologicznych do pracy dziećmi, a także dziecięcego fotelika samochodowego na potrzeby 

Zespołu ds. rodzinnej pieczy zastępczej,  

− o kwotę 216,00 zł z przeznaczeniem na zwiększenie odpisu na Zakładowy Fundusz Świadczeń 

Socjalnych,  

− o kwotę 2 000,00 zł z przeznaczeniem na szkolenia pracowników Zespołu ds. rodzinnej pieczy 

zastępczej;  

2) zwiększeniu dochodów bieżących o kwotę 31 956,00 w rozdziale 85395 Pozostała działalność                     

w związku z przyznaniem dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Damnicy dodatku 

dla podmiotów wrażliwych (dodatek węglowy). Środki z powyższej zmiany przeznacza się na 

zwiększenie wydatków bieżących w rozdziale  Specjalne ośrodki szkolno-wychowawcze na zakup 

oleju opałowego;  

3) przeniesieniu w ramach dochodów bieżących z rozdziału  Wpływy z innych opłat stanowiących 

dochody jednostek samorządu terytorialnego na podstawie ustaw do rozdziału  Starostwa powiatowe 

kwoty 43 000,00 zł planowanej do otrzymania z tytułu wpływów z opłat pobieranych za usuwanie                   

i przechowywanie pojazdów na parkingu Starostwa (40 000,00 zł) oraz odsetek tym związanych za 

nieterminowe płatności (3 000,00 zł); 

4) przeniesieniu w rozdziale  Domy pomocy społecznej z wydatków bieżących z zakupu materiałów 

i wyposażenia kwoty 25 873,00 zł do wydatków majątkowych z przeznaczeniem na realizację 

nowego zadania inwestycyjnego pn. „Zakup serwera wraz z oprogramowaniem dla Domu Pomocy 

Społecznej w Lubuczewie”; 

5) przeniesieniu kwoty 1 845,00 zł z rezerwy celowej na wypłatę odpraw emerytalnych dla 

pracowników jednostek organizacyjnych Powiatu do rozdziału Działalność placówek opiekuńczo-

wychowawczych z przeznaczeniem na wykonanie audytu energetycznego Placówki przy ul. 

Głogowej 3 w Słupsku;  

6) zmniejszeniu dochodów i wydatków bieżących o kwotę 11 366,00 zł, w związku ze zmianami 

podjętymi uchwałą Zarządu Powiatu w dniu 24 listopada 2022 roku.  

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają 

pytania. Pytań nie było. 

 (projekt uchwały stanowi zał. nr 33 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały 

wraz z autopoprawkami, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się 

wstrzymał? podał wyniki głosowania:  

za – 18  przeciw - 0 wstrzymało się - 0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/472/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                      

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 34 do protokołu)  

 

ppkt 16) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - również wpłynęły 

autopoprawki. Zapytał, czy radni mają pytania. Pytań nie było.  
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(projekt uchwały stanowi zał. nr 35 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały 

wraz z autopoprawkami, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się 

wstrzymał? podał wyniki głosowania:  

za – 18      przeciw - 0 wstrzymało się - 0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/473/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.               

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

 (uchwała stanowi zał. nr 36 do protokołu) 

 

ppkt 17) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok 

 

Pan Andrzej Wojtaszek wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - plan pracy komisja 

ustaliła na swoim posiedzeniu, zapytał, czy radni mają pytania. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 37 do protokołu)  

              

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw -  0   wstrzymało się - 0       brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/474/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                             

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 38 do protokołu) 

 

ppkt 18) w sprawie planu pracy Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Słupskiego na    

                2023 rok 

 

Pan Andrzej Wojtaszek wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – plan pracy komisja 

ustaliła na swoim posiedzeniu, zapytał, czy radni mają pytania. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 39 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw -  0   wstrzymało się - 0     brak głosu-0  

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/475/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                             

w sprawie planu pracy Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Słupskiego na 2023 rok, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 40 do protokołu) 

 

ppkt 19) w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego  

               Rady Powiatu Słupskiego na 2023 rok 
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Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – plan pracy komisja 

ustaliła na swoim posiedzeniu, zapytał, czy radni mają pytania. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 41 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw -  0   wstrzymało się - 0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/476/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                       

w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu 

Słupskiego na 2023 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 42 do protokołu) 

 

ppkt 20) w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu Rady  

               Powiatu Słupskiego na 2023 rok 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – plan pracy komisja 

ustaliła na swoim posiedzeniu, zapytał, czy radni mają pytania. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 43 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18     przeciw -  0   wstrzymało się - 0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/477/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.              

w sprawie planu pracy komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu Rady Powiatu Słupskiego 

na 2023 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 44 do protokołu) 

 

ppkt  21) w sprawie planu pracy Rady Powiatu Słupskiego na 2023 rok 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają 

pytania. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 45 do protokołu)  

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw -  0   wstrzymało się - 0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVIII/478/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29 listopada 2022 r.                             

w sprawie planu pracy Rady Powiatu Słupskiego na 2023 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 46 do protokołu)        

  

Ad. VII.  
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Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2021 rok, 

 

Poinformował Państwa radnych, że na podstawie art. 25 c ust. 12 z dnia 5 czerwca 1998 r.                                       

o Samorządzie Powiatowym Naczelnik Urzędu Skarbowego w Słupsku przesłał już po sesji 

październikowej analizę oświadczeń majątkowych radnych za 2021 rok. Nie stwierdzono w nich 

żadnych nieprawidłowości.  

 

Ad. VIII.  

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś                          

z radnych chce złożyć wniosek, czy oświadczenie. Głosu udzielił radnemu Markowi Kołtunowi. 

 

Radny Marek Kołtun- ponownie zapytał o drogę powiatową Jezierzyce- Siemianice. Przypomniał, 

że zgłaszał nieprawidłowości, które w dalszym ciągu nie zostały usunięte. Powiedział, że na 1/3 

odcinka drogi została wyznaczona część oznakowania poziomego. Zapytał, czy oznakowanie 

poziome wykonywane jest przez inną firmę zewnętrzną. Spytał także o powód niedokończenia tego 

oznakowania. Dodał, że w chwili obecnej wykonawca ten realizuje inną inwestycje w miejscowości 

Stara Dąbrowa. Zasugerował jednocześnie aby już na etapie wykonawstwa sprawdzać jak prace są 

wykonywane. W chwili obecnej w miejscach wcześniej zgłaszanych do poprawki  droga się pogarsza 

(wypłukane fragmenty pobocza). 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił staroście 

Pawłowi Lisowskiemu. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- rozumie, że dla radnego jest to najważniejsza droga, natomiast Zarząd 

musi patrzeć na cały powiat. Powiedział, że faktycznie ten wykonawca, którego wybrano na 

podstawie przepisów  prawo zamówień publicznych, wygrał nie tylko to postępowanie ale właśnie 

także na wspomnianej drodze w Starej Dąbrowie. Dodał, że był w Starej Dąbrowie, gdzie odbyły się 

rozmowy z tym wykonawcą. Powiedział, że wykonawca faktycznie może wykonać poprawki na 

drodze Jezierzyce- Siemianice, ale wówczas musiałby pozostawić na ten czas inwestycje w Starej 

Dąbrowie. Taka sytuacja oznaczałaby stratę ogromnego dofinansowania zewnętrznego dla powiatu. 

Nadmienił również, że w obecnej chwili powiat jest w takiej sytuacji, że trudno się rozmawia                                

z wykonawcami. Wykonawcy niestety również są w trudnej sytuacji, ponieważ ceny materiałów, 

masy bitumicznej zmieniają się z tygodnia na tydzień. Nadmienił, że w momencie gdy droga 

Siemianice- Jezierzyce była projektowana, a powiat miał określoną sumę pieniędzy, pieniądze nie 

były wysokie w stosunku do zakresu inwestycji, który miał być realizowany.  

 

 Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił 

dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku Mariuszowi Ożarkowi.  

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku- powiedział, że należałoby 

zwrócić uwagę na fakt, że został przebudowany cały odcinek drogi a pierwotne założenia 

przebudowy tej drogi kształtowały się na dużo większej kwocie. Dodał, że priorytetem dla Gminy 
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Słupsk było wykonanie ciągu pieszo- rowerowego, który został wykonany. Wymienione elementy 

do poprawy, zastoiska wody, nie były one objęte kontraktem wykonawcy. Dodał, że wykonawca 

podszedł do tego w sposób uczciwy pomimo tego, że nie miał zleconych tych dodatkowych 

elementów, a jednak przyjął to na siebie i to wykona. Poprosił jeszcze o chwilę cierpliwości 

zapewniając, że najprawdopodobniej w grudniu poprawki te zostaną wykonane. Nadmienił również, 

że nie jest to objęte umową. Umową objęta jest jedynie linia pozioma osiowa, która częściowo już 

została wykonana. Głównym problemem było  to, że zakładane były na tą inwestycję dużo większe 

środki. Ostatecznie środki  były o 30% mniejsze,  w związku z czym trzeba było zejść z pierwotnych 

założeń. 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił radnej 

Marii Janusz. 

 

Radna Maria Janusz- zapytała, czy zakończenie inwestycji w Starej Dąbrowie wskazane na 15 

grudnia jest terminem realnym oraz czy wykonawca złożył może wniosek o przedłużenie terminu 

realizacji tej inwestycji.  

 

Pan Andrzej Wojtaszek wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił 

dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku Mariuszowi Ożarkowi.  

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku- powiedział, że sama 

jezdnia zostanie wykonana do 15 grudnia. Jedynie może nie być wykonana część robót na 

chodnikach. Nadmienił, że sytuację przedłuża sprawa przejęcia gruntów pod chodniki, w związku 

czym wykonawca na te tereny jeszcze nie wchodzi. 

  

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił radnej 

Marii Janusz. 

 

Radna Maria Janusz- poprosiła, że w momencie gdyby nastąpił moment chociaż częściowego 

odbioru  o poinformowanie o tym, aby mogła w nim również uczestniczyć.  

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś                          

z radnych chce złożyć wniosek, czy oświadczenie. Wniosków i oświadczeń nie było. 

 

Ad. IX  

Zakończenie sesji 

 

Pan Andrzej Wojtaszek  wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - stwierdził, że porządek 

sesji został  wyczerpany. Przekazał radnym pozdrowienia od przewodniczącego Rady Powiatu 

Słupskiego Jana Olecha. Zamknął XLVIII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym                      

i wszystkim obecnym za udział w obradach.  

 

 

zakończenie godz. 1402 
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(protokół wyników głosowania XLVIII/2022 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 29.11.2022 r. 

stanowi zał. nr 47 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 21.11.2022 r. stanowią zał. nr 48 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 22.11.2022 

roku stanowią zał. nr 49 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia 23.11.2022 r.                                  

stanowi zał. nr 50 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia 29.11.2022 r.                                  

stanowi zał. nr 51 do protokołu) 

          

 

 

Wiceprzewodniczący Rady 

                

       Andrzej Wojtaszek 

      /podpisano elektronicznie/ 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Anna Lewicka 

 

 

 

 

 

 

 

          

 

 


